
Het	bestuur	is	daarnaast	bezig	met	het	voorbereiden	van	
een	verbouwing	van	de	kantine	met	de	professionele	hulp	
van	architect	en	Taba-lid	Rickerd	van	der	Plas.

Doel	is	de	ruimte	beter	te	benutten	en	waar	nodig	dingen	
te	vernieuwen	(keuken,	toiletten,	bestuurskamer).	

Gelukkig	is	dit	de	laatste	winter	dat	we	zo	met	Veld	1	
moeten	modderen.	Hoewel	al	enkele	keren	uitgesteld,	
wordt	Veld	1	dit	voorjaar	nu	dan	echt	vervangen	door	
kunstgras.

De	werkzaamheden	zullen	ook	tijdelijk	impact	hebben	op	
de	club,	maar	voor	de	lange	termijn	is	dit	een	enorme	
verademing!

Op	6	&7	januari	vindt	ons	fameuze	jeugd
Oliebollenzaalvoetbaltoernooi	plaats.	De	organisatie	is	de	
teamleiders	al	aan	het	benaderen.	In	de	volgende	
nieuwsbrief	volgt	een	link	naar	het	inschrijfformulier,	maar	
zet	dit	weekend	vast	in	de	agenda.

Meer	info	vind	je	hier.

Bekijk	de	webversie

Beste	ouder/verzorger,	jeugd	Tabalid,	

Hierbij	introduceren	wij	de	eerste	Taba-Jeugdnieuwsbrief.	Er	speelt	veel,	maar	er	wordt	te	
weinig	direct	met	de	(ouders	van)	leden	gecommuniceerd,	en	daarin	moet	verandering	komen.	
Er	is	een	hoop	te	melden!	Wat	komt	er	in	deze	eerste	editie	aan	de	orde:

1.	 Kantine	-	kantinediensten	en	ander	kantinenieuws
2.	 Veld	1	–	veldkwaliteit	slecht,	maar	een	mooi	vooruitzicht
3.	 Oliebollentoernooi	-		6	&	7	januari	2024

kantinediensten	en	ander	kantinenieuws

Kantinediensten

Het	zal	niemand	ontgaan	zijn	dat	er	een	nieuwe	wind	waait	in	de	kantine.	Van	alle	ouders	en
van	de	leden	vanaf	JO17	zelf,	wordt	(weer)	verwacht	dat	ze	volop	gaan	meedraaien	in	de	
bardiensten,	via	de	teamleiders	is	de	nieuwe	procedure	door	middel	van	informatieavonden	
onder	de	aandacht	gebracht.	Op	de	website	vindt	iedereen	bovendien	zelf	de	nieuwe	werkwijze	
en	de	informatie	over	de	ClubApp,	waarmee	bardiensten	worden	geregistreerd.		

Ander	kantinenieuws

Niet	alleen	aan	de	barbezetting	wordt	gewerkt.	Het	bestuur	heeft	John	Schoonderwoert,	die	van	
clubs	op	de	rit	helpen	zijn	beroep	heeft	gemaakt,	gevraagd	de	komende	tijd	ook	andere	zaken	
in	de	kantine	in	orde	te	maken.	Speerpunten	zijn	een	heldere	barinstructie	voor	de	vrijwilligers,	
hygiëne	(er	is	inmiddels	een	nieuw	schoonmaakbedrijf),	maar	ook	assortiment	&	
voorraadbeheer.	We	verwachten	de	verbeteringen	snel	te	merken!

Veld	1	kwaliteit	en	toekomst

Veldkwaliteit	is	slecht

Door	de	bizarre	hoeveelheid	neerslag	van	afgelopen	periode	is	de	staat	van	veld	1	heel	slecht.	
Op	veel	plekken	is	het	gras	geheel	verdwenen.	Zelfs	een	klein	buitje	of	lichte	vorst	zorgt	nu	al	
voor	een	onbespeelbaar	veld.	

De	gemeente	keurt	het	veld	officieel	op	zaterdagochtend	om	7:30	uur	maar	in	deze	
winterperiode	maakt	onzeTechnische	Commissie	op	vrijdag	al	een	inschatting.	Is	het	op	vrijdag	
al	zo	klaar	als	een	klontje,	keurt	Taba	de	velden	vast	af.	Bij	twijfel	laten	we	de	keurmeester	
zaterdagmorgen	beslissen.	

Waar	we	kunnen,	herplaatsen	we	de	8.30	uur	wedstrijden	naar	kunstgras	(Wartburgia),	
zodat	zo	min	mogelijk	mensen	voor	niets	naar	Taba	komen.
Voor	de	latere	ploegen	hangt	er	dan	dus	wat	vaker	dan	normaal	afgelasting	in	de	lucht.	
Door	krapte	in	beschikbare	velden	kunnen	we	helaas	niet	alles	herplaatsen	op	kunstgras.
Taba	deelt	de	velden	zo	in,	dat	iedereen	afwisselend	op	Veld	1	speelt.	Zo	spreiden	we	
het	risico.	
De	teamleiders	werken	deze	periode	ook	op	een	andere	manier.	We	vragen	ze	
gedurende	de	week	uit	te	zoeken	of	de	wedstrijd	bij	de	tegenstander	gespeeld	kan	
worden,	zodat	er	aan	het	eind	van	de	week	bij	afgelasting	meer	kans	is	dat	de	wedstrijd	
toch	doorgaat	als	uit-match.

Mooi	vooruitzicht

Save	the	date:

Tot	zover	deze	eerste	editie	van	de	Jeugdnieuwsbrief.	Voor	de	kerstvakantie	ontvangen	jullie	
alweer	de	volgende.	Hierin	onder	andere	informatie	over	de	heroprichting	van	de	
Jeugdcommissie	en	het	Taba	Jeugdkamp!

Groeten,

Maaike	de	Kool	-		hoofd	Technische	Commissie	Jeugd	
Annemarie	Geerling	-	hoofd	Jeugdcommissie-	in-oprichting

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.
Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt	u	zich	hier	afmelden.

U	kunt	ook	uw	gegevens	inzien	en	wijzigen.
Voor	een	goede	ontvangst	voegt	u	communicatie@afctaba.nl	toe	aan	uw	adresboek.
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